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W ostatnich godzinach pojawiło się kilka wywiadów z dyrektorem

sportowym Walterem Sabatinim, który brał udział w różnych

wydarzeniach, a ostatnio w ceremonii USSI. Przy tej okazji wywiad z

Sabatinim przeprowadziło radio Rete Sport.

 

Ojciec Gersona?

- Gerson będzie grał w Roie i Spalletti zobaczy co można wyciągnąć z chłopaka.

 

Pjanic?

- Sytuacja jest całkowicie unieruchomiona. To negocjacje, których nie chcemy

podejmować. Odejdzie jedynie po opłaceniu klauzuli. Jesteśmy pasywnymi

świadkami. Nie rozmawiałem z graczem o ewentualnym przejściu do Juventusu. Jeśli

ktoś go chce, musi zapłacić klauzulę. My nie chcemy nic robić. Czytałem o

rzekomych graczach na wymianę, aby dojść do Pjanica, ale potwierdzam, że nie ma

w tym żadnej prawdy. W każdym razie Roma będzie rozstrzygać takie kwestie.

 

Zatrzymacie kadrę czy ją wzmocnicie?

- Uznajemy zatrzymanie kadry jak jej wzmocnienie. W piłce jednak nigdy nic nie

wiadomo i wspólnie z trenerem możemy ocenić zmianę niektórych graczy, ale

celem jest utrzymanie zespołu, który dał wielkie satysfakcje w rundzie rewanżowej,

ale też przyniósł pewien żal.

 

Dzeko?

- Jest mocny, ale zaliczył smutny sezon. Potrzebne jest mocne i definitywne

spotkanie z nim i trenerem. Jeśli nie będzie przesłanek, podejmiemy wspólną

decyzję, ale cały czas pozostaje atutem zespołu.

 

Ruediger?

- Zostanie wykupiony i zobaczymy co powie nam mercato. Chcemy zachować

strukturę drużyny z tego sezonu. Wysłuchamy, jeśli będą za niego mocne oferty.

Jest mocny, ale nie jest niezbywalny.
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